
Rada Gminy Miedźno 

Sesja 

Protokół nr 13/2025 

XIII Sesja w dniu 17 czerwca 2025 r.  

Obrady rozpoczęto 17 czerwca 2025 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:27 tego samego 

dnia. Obrady odbyły się w Sali sesyjnej Urzędu Gminy Miedźno przy ulicy Ułańskiej 25. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Sławomir Bochnia 

2. Emilia Burska-Florczyk 

3. Zbigniew Graj 

4. Jolanta Kierach 

5. Ireneusz Kluba 

6. Agnieszka Makles 

7. Robert Miara 

8. Monika Morawiec-Zawada 

9. Paweł Mszyca 

10. Marzena Pełka 

11. Mateusz Pełka 

12. Joanna Pryzwan 

13. Robert Soboniak 

14. Małgorzata Szymonik 

15. Waldemar Wosiński 

Goście: 

1. Krzysztof Zyśk – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

2. Grażyna Borycka- Skarbnik 

3. Anna Kuras – Sekretarz 

4. Agnieszka Kęsy- Sołtys wsi Izbiska 

5. Maria Kujawska- Sołtys wsi Kołaczkowice Małe 

6. Mirosław Zawada- Sołtys wsi Miedźno 

7. Czesław Trzepizur- Sołtys wsi Władysławów 

8. Adrian Soboniak- Sołtys wsi Kołaczkowice Duże 

9. Agnieszka Makles – sołtys wsi Wapiennik 

10. Przemysław Tałajczyk- Sołtys wsi Borowa 

11. Barbara Piątek- Sołtys wsi Ostrowy 

12. Mieszkańcy Gminy Miedźno 

1. Otwarcie posiedzenia XIII Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Otwarcia posiedzenia XIII Sesji Rady Gminy Miedźno dokonał Przewodniczący Zbigniew 

Graj. Powitał wszystkich zebranych. Poinformował, że obrady są transmitowane oraz 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Na sesji obecnych było 14 

radnych, co stanowi kworum niezbędne do przeprowadzenia ważnych wyborów oraz 

podejmowania prawomocnych uchwał. 



 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący Graj zapytał czy są propozycje zmian w porządku obrad. 

Wójt zgłosiła, aby w punkcie 15 dodać punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. Wobec braku innych propozycji zmian Przewodniczący 

poddał wniosek Wójt pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Wójt o dodanie w punkcie 15 projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miedźno na lata 2025-2036.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, 

Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, 

Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Bochnia 

 

3. Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Przewodniczący Graj zapytał czy są uwagi do protokołu z XII Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Wobec braku uwag protokół został poddany pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy Miedźno..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, 

Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, 

Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Bochnia 

 

4. Przedstawienie raportu o stanie Gminy Miedźno za rok 2024. 

Wójt Ewelina Stobiecka omówiła Raport o Stanie Gminy Miedźno. Zaprezentowała finanse 

Gminy, kwestie dotyczące zamówień publicznych oraz pracy Rady Gminy i Wójta. 

Scharakteryzowała demografię Gminy oraz przedstawiła dane dotyczące oświaty wraz z 

wykonanymi w placówkach oświatowych remontami. Omówiła także pomoc społeczną oraz 

funkcjonowanie kultury i sportu na terenie Gminy. Następnie zaprezentowała funkcjonowanie 

transportu publicznego oraz inwestycje realizowane w 2024 roku. 



5. Debata nad raportem o stanie Gminy Miedźno za rok 2024. 

Przewodniczący Graj powiedział, że do Rady Gminy Miedźno nie wpłynął żaden wniosek o 

wzięcie udziału w debacie nad raportem. Zapytał czy ktoś z radnych chce zabrać głos 

odnośnie raportu. Przewodniczący dodał, że Radni Gminy Miedźno są na bieżąco z 

działalnością oraz inwestycjami na terenie gminy. Gminne komisje zajmują się sprawami 

gminy na bieżąco. Głos zabrała również Wójt Stobiecka. Powiedziała, że Raport o stanie 

gminy Miedźno jest pracą wielu osób. Wójt podziękowała Skarbnik Grażynie Boryckiej, 

Sekretarz Annie Kuras oraz wszystkim pracownikom za pomoc w jego przygotowaniu. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno wotum zaufania. 

Projekt uchwały przedstawił Wiceprzewodniczący Rady Gminy Miedźno Waldemar 

Wosiński. Przewodniczący Graj zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. Wobec braku 

pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno wotum zaufania..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Robert Miara, Monika Morawiec-

Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, 

Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Bochnia 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 88/XIII/2025 

 

7. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2024 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Grażyna Borycka. Skarbnik przedstawiła prezentację 

podsumowującą sprawozdanie z wykonania budżetu. Przedstawiła wydatki budżetowe, 

wydatki bieżące oraz wykonanie planu dochodów, dochody bieżące w roku 2024. Całość 

prezentacji podsumowuje ostatni slajd z wynikiem budżetu w 2024 roku. 

Przewodniczący Graj zapytał czy są pytania dotyczące sprawozdania z wykonania budżetu. 

Wobec barku pytań Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad.  

 

8. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Wójta Gminy Miedźno sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2024 

rok wraz z informacja o stanie mienia komunalnego. 

Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta 

Gminy Miedźno sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2024 rok wraz z informacja o stanie 

mienia komunalnego odczytała Skarbnik Borycka. Wydana opinia jest pozytywna. 



Przewodniczący podziękował Skarbnik Boryckiej za przedstawienie uchwały. Zapytał czy są 

pytania dotyczące uchwały. Wobec braku pytań Przewodniczący Graj przeszedł do kolejnego 

punktu.  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania 

z wykonania budżetu za 2024 rok. 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z 

wykonania budżetu za 2024 rok przedstawiła Skarbnik Grażyna Borycka. Dodała, że na 

posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu 13 maja 2025 roku wszyscy członkowie komisji 

wyrazili pozytywna opinię dotycząca wykonania budżetu za 2024 rok. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. Wobec braku uwag 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z 

wykonania budżetu za 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, 

Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, 

Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Bochnia 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 89/XIII/2025 

10. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

realizacji budżetu Gminy Miedźno za 2024 rok. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej realizacji budżetu 

Gminy Miedźno za 2024 rok przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ireneusz 

Kluba. Przewodniczący powiedział, że na posiedzeniu komisji w dniu 13 maja 2025 roku 

członkowie komisji wydali pozytywna opinię dotyczącą wykonania budżetu Gminy Miedźno 

za 2024 rok.  

Przewodniczący Zbigniew Graj zapytał czy są pytania dotyczące wniosku. Wobec braku 

pytań przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

11. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania 

wniosku Komisji Rewizyjnej. 

 

Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 

Rewizyjnej doczytała Sekretarz Anna Kuras. Przewodniczący Graj zapytał czy są uwagi do 

uchwały. Wobec braku uwag Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu.  

 



12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2024 rok. 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2024 rok odczytał Wiceprzewodniczący Waldemar Wosiński. 

Przewodniczący Graj zapytał czy są pytania do projektu uchwały. Wobec braku pytań 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęci uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, 

Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, 

Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Bochnia 

 

Obecny na sesji mieszkaniec gminy zakłócał odczytanie wyników głosowania. 

Przewodniczący poprosił o spokój na sali obrad.  

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 90/XIII/2025 

Pomimo upomnienia mieszkaniec w dalszym ciągu zakłócał przemówienie 

Przewodniczącego.  

Przewodniczący Graj w imieniu Rady Gminy Miedźno wraz z Skarbnik oraz Sekretarz złożyli 

gratulacje Wójt Ewelinie Stobieckiej. 

W dalszym ciągu słychać głos mieszkańca zakłócający obrady XIII Sesji Rady Gminy 

Miedźno. 

Przewodniczący Graj poprosił o ciszę oraz ogłosił 5 minut przerwy. 

Po przerwie obrady wznowiono. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Grażyna Borycka. Wobec braku pytań 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Robert Miara, 

Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, 

Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Makles 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Bochnia 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 91/XIII/2025 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 r. 

Projekt uchwały dotyczący zmian w budżecie gminy na 2025 rok przedstawiła Skarbnik 

Grażyna Borycka. Omówiła czego dotyczą zmiany.  

Przewodniczący Graj zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. Radny Wosiński 

zapytał o remont pomnika w miejscowości Mokra. Wójt odpowiedziała, że jest wybrany 

wykonawca który ten remont wykona. Początkiem września powinny rozpocząć się pierwsze 

prace. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Graj poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, 

Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, 

Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Bochnia 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 92/XIII/2025 

15. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na 

lata 2025-2036. 

Przewodniczący Graj poprosił Skarbnik Borycką o przedstawienie projektu uchwały 

dotyczącego Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 2025-20236.  

Przewodniczący zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. Wobec braku pytań 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 

2025-2036..  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, 

Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, 

Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Bochnia 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 93/XIII/2025 

16. Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami. 

Wójt gminy Miedźno Ewelina Stobiecka przedstawiła sprawozdanie z działalności pomiędzy 

sesjami. Omówiła ona wszystkie podjęte uchwały, realizacje zadań gminy oraz spotkania. 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy. Obrady wznowiono. Przewodniczący przeszedł do 

kolejnego punktu wolne wnioski.  

 

17. Wolne wnioski. 

Głos zabrał sołtys wsi Miedźno Mirosław Zawada. Zapytał czy Wójt może powiedzieć coś 

więcej na temat dożynek gminnych. Wójt Stobiecka odpowiedziała, że dożynki odbędą się 24 

sierpnia. Dożynki rozpoczną się Msza Świętą, po mszy dalsza część uroczystości odbędzie się 

na placu przy szkole w Miedźnie. Reszta szczegółów podana będzie w najbliższym czasie. 

Przewodniczący Graj powiedział, że zgłoszono do niego informację o popsutej tablicy 

informacyjnej przy cmentarzu. Przewodniczący poprosił o zajęcie się ta sprawą. 

Przewodniczący Graj zapytał także o przejście dla pieszych na skrzyżowaniu ulicy Dębowej i 

Wyzwolenia. Czy są podjęte jakieś działania w związku z poprawą bezpieczeństwa w tym 

miejscu. Głos w sprawie zabrał Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Krzysztof Zyśk. 

Powiedział, że działania zostały podjęte. Niedługo odbędzie się spotkanie z Powiatowym 

Zarządem Dróg. Zbigniew Graj zapytał jeszcze czy jest możliwość wyczyszczenia ulicy 

Wyzwolenia w związku ze zbliżającymi się uroczystościami z okazji Bożego Ciała.   

Wójt Stobiecka odpowiedziała, że zostanie to przekazane do firmy zajmującej się tym 

zakresem.  

Radna Jolanta Kierach zapytała o zakończenie remontu ulicy Sportowej w Ostrowach.  Wójt 

Stobiecka odpowiedziała, że zakończenie remontu jest wstrzymane ze względu złożoną już 

jakiś czas temu petycję przez mieszkańców dotyczącą tej ulicy. W najbliższym czasie remont 

zostanie zakończony. Radna zapytała również czy jest planach remont ulicy Topolowej w 

Ostrowach nad Okszą. Wójt odpowiedziała, że gmina złożyła wniosek o dotację, niestety ta 

nie została przyznana, a samorządu nie stać na pokrycie w całości remontu. Dlatego tez 

remont tej ulicy musi zostać odłożony na kolejne lata. Kolejne pytanie radnej Kierach 

dotyczyło mostku w Ostrowach. Radna powiedziała, że na ostatnim spotkaniu komisji 

Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Rolnictwa był przedstawiciel Wód Polskich który 

powiedział, że mostek także nie jest ich własnością. 

Radna zapytała kto za niego odpowiada. Wójt odpowiedziała, że mostek jest samowolą 

budowlaną. Natomiast wspólnie ze Starostwem Gmina stara się dbać o ten mostek, w 

przyszłości postara się aby pozyskać fundusze na jego remont. Radna Kierach zapytała także 



czy jest w planach kolejna zbiórka tekstyliów. Wójt odpowiedziała, że tak. Jeśli będzie 

wybrany termin to mieszkańcy zostaną o nim poinformowani. 

Radny Paweł Mszyca zapytał o drogę powiatową we Władysławowie. Powiedział, że jest ona 

bardzo zniszczona w związku z objazdami. Kierownik Zyśk odpowiedział, że w związku z 

remontami na terenie gminy jest wiele dróg obciążonych nadmiernym ruchem. Nie ma 

możliwości wstrzymania ruchu na danym terenie. Radny Mszyca odpowiedział, że 

wstrzymanie ruchu miałoby na celu nagłośnienie sprawy, a nie jej wstrzymanie. Kierownik 

Zyśk odpowiedział, że słyszał, że Starostwo dokumentuje zdjęciami stan dróg. 

Przewodniczący Graj dodał, że Starosta będzie zaproszony na kolejna Sesję Rady Gminy 

Miedźno. 

Radny Ireneusz Kluba zapytał o łącznik pomiędzy Kołaczkowicami Dużymi , a 

Kołaczkowicami Małymi. Radny zwrócił uwagę, że ze względu na wykonywany remont 

firma niszczy bardzo drogę. Radny poprosił o wizje lokalną i spisanie protokołu. Kierownik 

Zyśk odpowiedział, że w dniu jutrzejszym odbędzie się spotkanie z Kierownikiem budowy 

oraz Inspektorem Nadzoru zajmującym się tą inwestycją. Kierownik Zyśk stwierdził, że 

wspomni o tym problemie. 

Głos zabrał sołtys Władysławowa Czesław Trzepizur nawiązując do wypowiedzi radnego 

Pawła Mszycy. Powiedział, że chodnik w miejscowości Władysławów jest bardzo krzywy. 

Mieszkańcy potykają się o niego, sami poprawiają aby nie był tak krzywy. Kierownik 

Krzysztof Zyśk powiedział, że napomni także o tym problemie podczas spotkania. 

Sołtys Zawada powiedział, że na ulicy Akacjowej i Konopnickiej jest bardzo duże obciążenie 

przez jeżdżące tam duże samochody wożące materiał na budowę. 

Sołtys Zawada zapytał także kto jest właścicielem odpływu na ulicy Ułańskiej. Jest on 

zapchany i cały nadmiar wody ma ujście na łąki które są jego własnością. Kierownik Zyśk 

odpowiedział, że zarządcą jest Powiatowy Zarząd Dróg. Krzysztof Zyśk odpowiedział, że 

prawdopodobnie jest to zaniechanie, ponieważ kiedy istniała spółka wodna wszystkie rowy 

były czyszczone. Gdy spółka upadła rowy przestały być czyszczone. Rowy zgodnie z prawem 

wodnym należą do właścicieli terenów przyległych do danego rowu. Gmina nie jest 

właścicielem ani zarządcą rowów melioracyjnych.  

 

Przewodniczący zapytał czy są jeszcze pytania. Podziękował wszystkim osobom które 

zaangażowały się w remont kapliczki na ulicy Wyzwolenia i przeszedł do ostatniego punktu 

w porządku obrad. 

18. Zakończenie posiedzenia XIII Sesji Rady Gminy Miedźno.  

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów obrad Przewodniczący Zbigniew Graj 

podziękował wszystkim za udział w XIII Sesji Rady Gminy Miedźno i zamknął obrady. 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Miedźno 

Zbigniew Graj 
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